
 

 

                          Zápis ze zasedání Akademického senátu Vysoké školy 

technické a ekonomické v Českých Budějovicích, 

Okružní 10, 370 01 České Budějovice 

 

27. zasedání (mimořádné) ze dne 23. 3. 2010 

 

 

 

Přítomni:  
Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D. doc. PhDr. Miroslav Somr, 

DrSc., Mgr. Bronislava Šimsová, Bc. Vojtěch Stehel, Eva Pšikalová, Lenka Dvořáková, 

Michal Štěrba 

 

Nepřítomni: 
RNDr. Jana Krejsová, Mgr. Věra Kurcová,  

Ing. Zdeněk Raab 

(viz prezenční listina) 

 

Hosté: 
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., prof. Ing. Jan Váchal, CSc., Petr Karlíček, Ing. Ladislav 

Šolc, Ph.D., Ing. Tomáš Kafka, Ph.D., studenti, dr. Pomijová 

 

Zasedání Akademického senátu VŠTE se zúčastnilo 8 členů. Akademický senát VŠTE byl 

usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, 

zápis provedla Ing. Zdeňka Chmelová. 

 

Program mimořádného 27. zasedání: 

1. Informace rektora k organizačním změnám 

2. Projednání „dovolby“ do stávajícího AS a příprava řádných voleb do AS na příští 

období. (Za tímto účelem byl pozván právník ke konzultaci) 

3. Projednání a schválení Výroční zprávy za rok 2009 

 

Ad. 1 Organizační změny (Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.) 

- nové organizační schéma s platností od 16. 3. 2010 v souvislosti s organizačními 

změnami (viz opatření rektora č. 8/2010 Organizační změna - o vzniku a zániku 

kateder). Příloha č. 1 zápisu. 

- výpovědí z organizačních důvodů bude pouze 6, ostatní snižování stavu pracovníků 

bude probíhat formou doběhu pracovních smluv na dobu určitou na návrhy vedoucích 

kateder. 

- vedoucí kateder: Ing. Petra Bednářová, Ph.D. – Katedra techniky a aplikovaných věd, 

Mgr. Zdeněk Caha, Ph.D. – Katedra cizích jazyků, Katedru ekonomiky a 

managementu vede pro přechodnou dobu Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. 

- upozornění na nedodržení etického kodexu některých členů AS. Prezentují svůj osobní 

názor jako oficiální názor AS.  

 

Otevřena diskuze k této záležitosti: 

Dotazy: nejsou 

Diskuze:  



Vojtěch Stehel  

–  vyslovil souhlas s názorem rektora a  vyjádřil svůj nesouhlas se způsobem komunikace 

v rámci akademického senátu, systémem řízení v agendě AS, volbou zařazování bodů dle 

návrhu do programu jednání akademického senátu.  

- vyslovil návrh na spoluřízení agendy AS předsedy, místopředsedou za studentskou 

komoru AS. 

 

Mgr. Šimsová 

- do jednání mimořádného zasedání nebyly zařazeny 1. Informace o činnosti Studentské 

komory, 2. Návrh struktury zápisů, z důvodu naléhavosti situace – řešení dovoleb a 

voleb do AS. Odsunuté body měly být předmětem jednání příštího řádného zasedání 

AS dne 9. 4. 2010, jak byl pan Bc. Stehel informování e-mailem. 

 

Informace Mgr Šimsové o změnách v senátu:  

- Dne 17. 3.2010 podala Mgr. Ryndová dopis o odstoupení člena AS z důvodu přeřazení 

z pozice akademického pracovníka na pedagogického pracovníka 

-  Ing. Kamil Dedecius odmítl jako náhradník nástup do Akademického senátu VŠTE. 

Dalším nástupcem v pořadí byl doc. Miroslav Somr. Doc. Somr nastoupil jako nový 

člen AS. 

 

Ad 2. Projednávání dovolby a příprava řádných voleb 

 

K situaci přizvána ke konzultaci dr. Pomijová z Advokátní kanceláře  

- diskuze k otázce voleb a dovoleb AS 

- členové senátu mají mandát do 27. 11. 2010 

- dovolby budou vyhlášeny na dalším řádném zasedání AS VŠTE 

 

Návrh usnesení: Dovolba náhradních členů se vyhlásí na dalším zasedání Akademického 

senátu 9. 4. 2010. 

 

Hlasování o návrhu: 

8 – 0 – 0  

PRO – PROTI – ZDRŢEL SE 

 

Návrh usnesení byl členy akademického senátu jednomyslně přijat. 

 

 

Ad 3 Projednání a schválení Výroční zprávy za rok 2009 

 

Schválení dokumentu - zprávy Výroční zprávy o činnosti Akademického senátu za rok 2009.  

 

- diskuze k dokumentu 

- změna designu 

- finální podoba bude po grafických úpravách 

 

Ad 4 Různé 

 

- Profesor Váchal rezignoval na své působení v Radě vysokých škol (ústně zopakoval 

svou rezignaci, kterou předem zaslal předsedkyni AS v písemné podobě). Důvodem je 

jeho vytíţenost. Nutné podat návrh na nového kandidáta za akademické pracovníky 



VŠTE, který se zapojí do některé z komisí Rady vysokých škol; 

- Upozornění rektora na plnění usnesení z 23. zasedání Akademického senátu 

o povinnosti předkládat materiály z Rady vysokých škol členy RVŠ; 

- Příští řádné zasedání 9. 4. 2010 ve 13.00 hod.; 
- Návrh na další zasedání akademického senátu dne 14. 5. 2010; 

- Informace týkající se Správní rady VŠTE – po rezignaci Ing. Ivany Popelové, byl 

navrţen MŠMT pan Ing. Pavel Kaczor, ředitel Úřadu práce Tábor. Dne 10. 4. 2010 

končí funkční období těmto členům – Ing. Ivan Loukota (bude navrţen na 

pokračování), JUDr. Luboš Průša, RNDr. Jan Zahradník. Náhradníci – Ing. Kábele, 

ředitel SOŠ Č.B. a radní města České Budějovice, Ing. J. Slíva radní Jihočeského 

kraje. 

- Jedním z bodů příštího zasedání AS bude:  

o sloţení mandátní a volební komise, 

o dovolby do AS. 

 

 

 

V Českých Budějovicích dne 23. 3. 2010 

 

 

Zapsala:  Ing. Zdeňka Chmelová 

 

Ověřil (a):  Mgr. Bc. Šimsová Bronislava, v.r. 

 

  Ing. Petra Bednářová, v.r. 

 

Eva Pšikalová, v.r. 


